
Verksamhetsberättelse Båtplatskommittén 2020
 
Båtplatskommittén har skött tilldelning av platser både på land och i vattnet. 
All fördelning av platser har skett efter de kölistor som finns.  
Fördelningen påbörjades i januari och fortlöpte under hela året. Anmälningar till kön har 
kommit in löpande under året, men med en övervikt innan och under sommaren.
Intresset för att få en båtplats har varit stort under året, så alla har inte kunnat få plats. Då kölistan 
blivit lång har vi tagit bort möjligheten att stå i kö för de som inte är medlemmar. De som stod i kön 
som inte var medlemmar fick chans att ansöka om medlemskap för att behålla sin köplats.

Under 2020 fördelades 26 platser ute på klubbis och 34 inne i hamnen. 
 
Önskemål om varvsplatser fördelas allt eftersom, men det stora arbetet påbörjades efter 
midsommar. De som önskat en varvsplats har fått en plats.
   
Vad gäller gästhamnsverksamheten på Klubbis så har det varit frivilligt för gästande båtar att betala 
en avgift. Antingen till Sjöräddningssällskapet eller till ungdomskommittén.  
  
Båtplatskommittén har fortsatt arbetet med att realisera det beslut om skjulkontroller, som fattades 
på årsmötet 2019. Det finns nu en plan på hur man ska gå tillväga för att kontrollera och även ett 
sammanställt underlag till vad som ska kontrolleras, i form av checklista. Planen var att påbörja 
kontrollerna, men coronapandemin ställde dock till det. För att minska smittspridningen valde 
styrelsen att inte starta upp det arbete.
 
Ett större arbete med att implementera Svenska båtunionens medlems-, båtplats- och 
fakturahanteringssystem (BAS) har gjorts. Systemet ger en mycket bra koll på vilka platser som 
finns, om de är uthyrda eller inte och gör det enklare för framtida styrelse- och kommittémedlemmar
att sätta sig in i arbetet med platshantering. 


